

MONAHAN CREEK MUNICIPAL DRAIN MODIFICATIONS

MODIFICATIONS DE DRAINAGE MUNICIPAL DE MONAHAN CREEK

COMMITTEE RECOMMENDATION

That Council adopt the Engineer's Report prepared by Robinson Consultants Inc., entitled *Amendment to the Engineer's Report for the Monahan Creek Municipal Drain Modifications and Improvements* dated June 2012, for a drainage works project under Subsection 78 of the *Drainage Act* with respect to the existing drainage works known as the Monahan Creek Municipal Drain and give 1st and 2nd reading to the By-law attached as Document 2 to this report in accordance with Sections 42 and 45 of the *Drainage Act* of Ontario.

RECOMMANDATION DU COMITÉ

Que le Conseil approuve le rapport préparé par Robinson Consultant Inc., titré *Amendment to the Engineer's Report for the Monahan Creek Municipal Drain Modifications and Improvements*, daté juin 2012 pour des travaux de drainage de Monahan Creek conformément à l'article 78 de la *Loi sur le drainage* de l'Ontario au sujet du drain municipale existante nommé Monahan Creek et de donner 1^{ier} et 2^{ieme} lecture au règlement municipal provisoire attacher comme document 2 a ce rapport concernant une demande de modifications sous les articles 42 et 45 de la *Loi sur le drainage* de l'Ontario.

DOCUMENTATION / DOCUMENTATION

1. Deputy City Manager's report, City Operations, dated 4 October 2012 (ACS2012-COS-ESD-0021).
Rapport de la Directrice municipale adjointe, Opérations municipales, le 4 octobre 2012 (ACS2012-COS-ESD-0021).

**AGRICULTURE AND RURAL
AFFAIRS COMMITTEE
REPORT 23
10 OCTOBER 2012**

2

**COMITÉ DE L'AGRICULTURE ET
DES AFFAIRES RURALES
RAPPORT 23
LE 10 OCTOBRE 2012**

[Click here to enter text.](#)